

In attendance: From the Library of Parliament Research Branch: Philip Rosen, Research Officer.

The Committee resumed consideration of its Order of Reference, dated Friday, June 26, 1987, concerning Bill C-60, An Act to amend the Copyright Act and to amend other Acts in consequence thereof. (*See Minutes of Proceedings, Monday, June 29, 1987, Issue No. 1.*)

The Committee discussed its future business.

At 4:45 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

TUESDAY, OCTOBER 13, 1987

(3)

The Legislative Committee on Bill C-60, An Act to amend the Copyright Act and to amend other Acts in consequence thereof, met at 11:06 o'clock a.m. this day, in room 308 West Block, the Chairman, Jack Ellis, presiding.

Members of the Committee present: Jim Edwards, Sheila Finestone, Claudy Mailly and Lynn McDonald.

In attendance: From the Library of Parliament Research Branch: Monique Hébert, Research Officer.

Witnesses: From the Department of Communications: Jeremy Kinsman, Assistant Deputy Minister, Arts and Culture; Michel Héту, Senior Legal Counsel; Wanda Noël, Expert Consultant—Copyright. *From the Department of Consumer and Corporate Affairs:* Mel Cappe, Assistant Deputy Minister, Policy Coordination; Jim Keon, Chief, Bankruptcy and Intellectual Property.

The Committee resumed consideration of its Order of Reference, dated Friday, June 26, 1987, concerning Bill C-60, An Act to amend the Copyright Act and to amend other Acts in consequence thereof. (*See Minutes of Proceedings, Monday, June 29, 1987, Issue No. 1.*)

The witnesses made statements and answered questions.

At 11:50 o'clock a.m., Jim Edwards took the Chair pursuant to Standing Order 93(4).

The witnesses answered questions.

At 12:30 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

G.A. (Sandy) Birch
Clerk of the Committee

Aussi présent: Du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement: Philip Rosen, attaché de recherche.

Le Comité entreprend d'examiner de nouveau son ordre de renvoi du vendredi 26 juin 1987 relatif au projet de loi C-60, Loi modifiant la Loi sur le droit d'auteur et apportant des modifications connexes et corrélatives. (*Voir Procès-verbaux et témoignages du lundi 29 juin 1987, fascicule n° 1.*)

Le Comité détermine ses futurs travaux.

À 16 h 45, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

LE MARDI 13 OCTOBRE 1987

(3)

Le Comité législatif sur le projet de loi C-60, Loi modifiant la Loi sur le droit d'auteur et apportant des modifications connexes et corrélatives, se réunit, aujourd'hui à 11 h 06, dans la pièce 308 de l'Édifice de l'ouest, sous la présidence de Jack Ellis, (*président*).

Membres du Comité présents: Jim Edwards, Sheila Finestone, Claudy Mailly et Lynn McDonald.

Aussi présente: Du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement: Monique Hébert, attachée de recherche.

Témoins: Du ministère des Communications: Jeremy Kinsman, sous-ministre adjoint, Affaires culturelles et radiodiffusion; Michel Héту, avocat général; Wanda Noël, conseillère principale, Droit d'auteur. *Du ministère de la Consommation et des Corporations:* Mel Cappe, sous-ministre adjoint, Bureau de la coordination des politiques; Jim Keon, chef, Faillites et propriété intellectuelle.

Le Comité entreprend d'examiner de nouveau son ordre de renvoi du vendredi 26 juin 1987 relatif au projet de loi C-60, Loi modifiant la Loi sur le droit d'auteur et apportant des modifications connexes et corrélatives. (*Voir Procès-verbaux et témoignages du lundi 29 juin 1987, fascicule n° 1.*)

Les témoins font des déclarations et répondent aux questions.

À 11 h 50, Jim Edwards occupe le fauteuil conformément aux dispositions du paragraphe 93(4) du Règlement.

Les témoins répondent aux questions.

À 12 h 30, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

Le greffier du Comité
G.A. (Sandy) Birch